
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 9. oktober 2023 kl. 18.30  

Mødeleder Birgitte Jakobsen 

Referent  Søren    

Fraværende:  Dea 

Ny elevrådsrepræsentant Emma fra 8.b deltog i sit første skolebestyrelsesmøde. 

 

 

Referat 

1. Godkendelse af referat. 

 Godkendt. 

 

2. Post til skolebestyrelsen. 

Ingen post. 

Henvendelse på forældremøde: Der efterspørges en halvårsberetning fra 

skolebestyrelsen, så man bedre kan følge med i hvad der sker.  

Efterspørgslen taget til efterretning af skolebestyrelsen.  

 

3. Meddelelser fra ledelsen. 

 Konfirmationsforberedelse – hvornår på dagen? 

Konfirmationsforberedelsen ligger i undervisningstiden i 1.-2. lektion, 

tre dage i ugen. Dette giver udfordringer i forbindelse med 

bustransport af elever. Endvidere griber tidspunktet afgørende ind i  

skemalægningen og planlægningen af undervisningstiden. 

Emnet dagsordensættes som punkt til kommende 

skolebestyrelsesmøde. 
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 Skoleudviklingsplan 

Claus gennemgik skoleudviklingsplanen, som beskriver, hvordan vi bedst 

muligt kan udnytte vores fysiske rammer. 

Nybyg er ikke et tema, da vi råder over mange uudnyttede lokaler. 

Udviklingsplanen er udarbejdet af arkitektfirma Gorm Nielsen. fra 

Aabyhøj, på foranledning af kommunen, der har bestilt arkitektfirmaet 

til at gennemgå kommunens 5 overbygningsskoler og komme med 

forslag. 

Vi befinder os i første indledende fase af projektet.  

Planen er en ti-årsplan, hvor første etape hos os, forventes at blive 

vores indskoling. 

 

4. Meddelelser fra forpersonen. 

På et forældremøde var der en forespørgsel om, hvad skolens vision er. 

Skolebestyrelsen drøftede henvendelsen. 

 

5. Nyt fra elevrådet. 

Emma og Karen har været på undervisningsmiljøkursus sammen med andre 

elevrødder i kommunen. 

Elevrådet ønsker æstetisk dage, med fokus på at gøre skolens gange mere 

hyggelige - udført af eleverne. 

Evaluering af frugtordningen – gerne flere og samme antal dage til hver 

klasse. Der ønskes mere frugt. Ordningen fungerer generelt godt, med et 

minimum af madspild. 

Frugtordningen evalueres, når den har kørt et helt skoleår, så vi får et 

billede af, hvordan den fungerer i de forskellige årstider. 

Elevrådet efterspørger mere synlighed hos gårdvagterne. De kan være 

svære at spotte. 
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6. Høringssvar. 

 Navneændring - 0.klasse > <børnehaveklasse 

På baggrund af et oplæg fra vores børnehaveklasseledere, drøftede 

skolebestyrelsen om 0. klasse fremover skal benævnes børnehaveklasse i 

Assens Kommune. 

Den overordnede drøftelse gik på, hvilke fremtidstanker der mon ligger 

bag udvalgets ønske om en evt. kommende ny betegnelse. 

Indholdet i 0.klasse er umiddelbart uændret, om det benævnes det ene 

eller det andet. 

Nete udarbejder et udkast, som rundsendes til bestyrelsen, inden det tilgår Børne-

og Ungeudvalget. 

 

 SFO – 4. årgang? 

Skolebestyrelsen bakker SFO-ens høringssvar op, der konkluderer, at vi på 

Aarupskolen ikke umiddelbart har behov for pasning af elever fra 4. 

årgang, gældende fra d 1/8- 2024 og til skolestarten d. 12/8 – 2024 og 

fremadrettet. 

Lars udarbejder et udkast, som rundsendes til bestyrelsen, inden det tilgår Børne-og 

Ungeudvalget. 

 

7. Revideret principper. 

Nedenstående principper blev drøftet og tilrettet. 

 Princip for bevægelse i undervisningen. 

Vedtaget. 

 Princip for lektier 

Vedtaget. 
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 Princip for understøttende undervisning   

Vedtaget. 

 

8. Elevrådsliste gennemgås/prioriteres. 

Skolebestyrelsen gennemgik elevrådslisten med forslag til ønsker fra 

klasserne.  

Ledelsen prioriterer efterfølgende listen og giver elevrådet en 

tilbagemelding.  

 

9. Bordet rundt. 

Fredag er der skolernes motionsdag. 

Skolebestyrelsen opfordrer/inviterer forældre, der har mulighed for det, at 

møde op og være en del af dagen.  Alle er velkommen. 

 

10. Evt. 

Intet  


